
华泰财险附加驾驶考试扩展条款 

 

对于被保险人组织的、在被保险人场所或在中国境内其他指定地点（除公共道路）举办且

由被保险人负责的驾驶考试，本保险合同扩展保障被保险人由此应承担的法律责任。如果

有其他保单承保相关驾驶考试，则本保险合同不承担赔偿责任。 

 

尽管保险合同第一部分“承保范围”第一条“‘人身损害’及‘财产损失’责任”第二段

“除外责任”第（七）项“航空器、车辆或船舶”有相反规定，本条款扩展保障包括但不

限于车辆引起的责任。 

 

K112 DRIVING TEST CLAUSE 

 

This Policy is extended to cover legal liability of the Insured arising out of any driving tests 

organised by the Insured, held at the Insured's premises or any other designated areas (public 

roads excluded) in China for which they may be responsible. Provided always that such driving 

tests are not covered under other policy or policies. 

 

And notwithstanding on the contrary to SECTION I – COVERAGES, COVERAGE A - 

BODILTY INJURY AND PROPERTY DAMAGE LIABILITY, Subsection 2. Exclusions for 

Coverage A, paragraph g. Aircraft, Auto Or Watercraft, this extension include but not limit to the 

liability arising out of the auto. 

 

 


